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n CHP Antalya İl Başkanı 
Nail Kamacı, partisinin il ve 
ilçe yöneticilerinin beledi-
yelerde çeşitli kademelerde 

görev alamayacağını söyledi. 
Kamacı, “Siyasetçinin çalış-
ma alanı sahadır, belediyeler 
değil” diye konuştu. n 5’TE 

KAMACI, NET 
MESAJ VERDİ

                    PARTİLİLERE BELEDİYE YASAĞI

YAYLAYA 
ÇIKTILAR 
n AKSEKI, 
Manavgat, 
Gündoğmuş ve 
Alanya ilçele-
rinde yaşayan 
Yörükler, hava-
ların ısınmasıyla 
yaylalara göç 
etmeye başla-
dı. Yörükler, 
Eylül’e kadar 
kalacakları oba-
larına yerleşiyor. 
n 2’DE 

n MURATPAŞA 
Kışla Mahallesi’nde, 
Evliyaullah Bingazi 
Türbesi, sahte bir 
türbe mi ve yoksa 
gerçekten burada 
bir evliya yatıyor 
mu? Mahalle halkı 
bu konuda ikiye 
bölünmüş durumda. 
n HABERI 3'TE
 

GERÇEK Mİ
SAHTE Mİ?

ÇİFTE 
DARBE

ÇIFTÇIYI ÖNCE SICAK, SONRA FIRTINA VURDU

Geçen haftayı aşırı sıcağın ürün-
lerini kavurmaması için mücadele 

ederek geçiren 
Antalyalı çift-

çiler; hafta 
sonu da 
yağmur ve 
fırtına ile 
boğuştu. 
Serik’te üs-

tüne bir de 
yangın çıktı.

                    60 DERECEYE ULAŞIYOR 

n ANTALYA’DA etkili olan aşırı sıcak 
hava; tarla, bahçe ve serada üretim yapan 
çiftçileri de vurdu. Seranın altında daha 
yüksek hissettikleri sıcak altında çalışan 
çiftçi kadınlar ve erkekler, nefes almakta 
bile zorlandı. Gülay Çakır, “Dışarıda 45 
derece olan sıcaklık seralarda 60 derece 
hissediliyor. Öğlene kadar zor dayanıyo-
ruz. Zaman zaman kendimizi dışarı atarak 
dinleniyoruz.” dedi.

                    SERALARI FIRTINA VURDU

n ANTALYA’DA aşırı sıcağın ardından 
geçtiğimiz hafta Cuma ve Cumartesi gün-
leri aniden bastıran şiddetli yağmur bera-
berinde fırtına getirdi. Aksu’nun Kundu, 
Kemerağzı ve Güloluk mahalleleri başta 
olmak üzere birçok mahallede seralarda 
maddi hasar meydana geldi. Serik ilçe-
sinde ise sahilde toz fırtınası etkili oldu. 
Fırtına dolayısı ile vatandaşlar ve üretici-
ler zor anlar yaşadı. n 4’TE 

n SERIK Gebiz Mahal-
lesi Aşağıoba ve Değir-
menburnu mevkiinde, 
seralardan uçan naylon-
lar elektrik direklerine 
dolanarak yangın çıkardı. 
Yangınlara havadan ve 
karadan müdahale edildi. 

YANGINLAR ÇIKTI

n SICAK havada bunalanlar, 
geçtiğimiz Cumartesi günü  
Konyaaltı Sahili’nde yoğunluk 
oluşturdu.  Ancak hava sıcaklı-
ğının 38 dereceden 27 dereceye 
düşmesiyle şiddetli yağmur 
başladı.  Sahil 15 dakika içinde 
boşaldı. Az sayıda kent sakini 
ve turist ise denize girmeye 
devam etti.  n 8’DE 

YAĞMUR ŞOKU
Antalya’da, hava 

sıcaklığı 11 derece 
birden düşünce 

beraberinde ani ve 
şiddetli yağmur-
lar getirdi. Yağ-

murla birlikte 
Konyaaltı sahili 
birden boşaldı. 

11 DERECE SOĞUDU 

n CHP Antal-
ya Milletvekili 
Cavit Arı, Çay-
boğazı Barajı 
sulama ücret-
lerinin dekar 
başına 475 liraya 
çıkartılmasını 
eleştirdi. Arı, bu 
fahiş zamların 
çiftçiyi topraktan 
koparacağını sa-
vundu. n 5’TE 
 

 

Arı’dan sulama
tarifesine tepki

n ORGAN naklinde rekorlara imza 
atan Prof. Dr. Alper Demirbaş’ın adı, 

Muratpaşa 
Belediye 
Mecliis kara-
rıyla Çağ-
layan Ma-
hallesi’nde 
bulunan bir 
parka verdi.   
n 2’DE 
 

İSMİ PARKTA
YAŞATILACAK

n DÖŞEMEALTI’NDAKI Toptan-
cılar Birliği Yerleşkesi içinde bulunan 
tarım kimyasalları üretilen fabrikada 
yangın çıktı. Yangını söndürmek için 
şehrin birçok noktasından takviye itfai-
ye ekipleri çağrıldı. n HABERI 3’TE 

KİMYA YANGINI 

n MANAVGAT 
ilçesinde daha 
önce hiç dalış 
yapmamış 
çeşitli yaş 
gruplarında 98 
kadın,  'Dalsın 
Kızlar' projesi 
kapsamında 
eğitim alarak 
ilk kez su 
altına indi. 
n 8’DE 

DALSIN KIZLAR

n DREAM Diving Dalış Merkezi üyesi 
bir grup dalgıç,  Konserve Koyu’nda 
bir dalış gerçekleştirdi. Yaklaşık 1 
saat su altında kalan dalgıçlar, çöpleri 
tek tek toplayarak tek dalışta su üze-
rine 9 çuval çöple çıktı. n 8’DE 

9 çuval çöp çıktı
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Akseki, Manavgat, Gündoğ-
muş ve Alanya ilçelerinde 
yaşayan Yörükler, havaların 
ısınmasıyla daha soğuk olan 

Akseki’nin Göktepe, Çimi Yaylası, 
Alacabel, Gündoğmuş’un Eğri Göl, 
Yaylalarına yerleşmeye başladı. Akseki, 
Manavgat, Gündoğmuş ve Alanya 
ilçelerinde hayvancılık dışında geçim 
kaynakları bulunmayan Yörükler, ha-
vaların ısınması üzerine daha serin olan 
yaylaların yolunu tuttu. Bazı Yörükler 
yaylalardaki taştan yapılmış obalarına, 
bazıları ise kıl çadırlarda kalıyorlar. 

 DEVE YERİNE ARABALAR 
Yaz mevsimini Akseki’nin 2 bin 200 
rakımlı Göktepe ve Gündoğmuş ilçe-
sinin 2 bin 50 metre rakımlı Eğrigöl 
ve Alanya’nın 2 bin 200 metre rakımlı 
Söbüçimen Yaylalarında geçirecek 
Yörükler, gelişen teknolojiye bağlı 
olarak at ve deve sırtında değil, motorlu 
araçlarla göç ediyor. Un, bulgur, tuz, 
kazan, tencere, yayık, beşik, yatak ve 
yorganlarını kamyonet, kamyon, traktör 
ve otomobil gibi çeşitli araçlarla taşıyan 

Yörüklerin ana geçim kaynağı olan 
keçiler ise çobanlar tarafından otlatıla-
rak götürülüp getiriliyor. Bazı Yörükler 
ise hayvanlarını kamyonlara yükleyerek 
yaylalarına getiriyorlar. 

EYLÜL SONUNA KADAR 
Alanya’dan koyunlarını otlatmak için 
Gündoğmuş’un Yaylalarına çıkan 
Yakup Saraç, havaların ısınması ile 
birlikte her yıl yaylaya çıkmak zorunda-

yız. Mayıs ayının 15 
den sonra hayvanlar 
sıcaktan Yaylaya çık-
mak isterler. Yaylaya 
çıkarak obalarımı-
za yerleştik. Hava 
şartlarına göre eylül 
ayı sonuna kadar yay-
lada kalacağız dedi.  
Manavgat’ın Gebece 
mahallesinden Ak-
seki’nin yaylalarına 
çıkan Duran Topaça 
(74), Toros dağların-
da hayvanlarını otlat-
mak için çıktıklarını 

ve obalarda kaldıklarını söyledi. 

ATA MESLEKLERİ
Hayvancılık mesleğinin atalarından 
kaldığını ve devamlı olarak yaylalara 
çıktıklarını belirten Topaça, “Her yıl 
mayıs ayı sonlarında hayvanlarımızla 
beraber Akseki’nin Yarpuz Mahallesi 
yakınlarındaki Kaklıktaş Yaylası’na 
çıkıyoruz. Şu an obalarımıza yerleştik.  
Çadırlarımızı kurduk. Sıcaklarda keçiler 
sahilde durmaz Hayvanlarımız mayıs 
ayının sonu gelince 
yaylaya gitmek ister. 
Biz her yıl yaylaya 
çıkmak zorundayız. 
Ekim ayının sonuna 
kadar yaylada kalı-
yoruz. 
Daha sonra ise evle-
rimize yeniden göç 
ediyoruz. 
Fakat artık hayvan-
cılığın da tadı tuzu 
kalmadı. Her geçen 
gün maliyetler yükse-
liyor” dedi.

HAYVANCILIK YOK OLUYOR 
Maliyetlerin her geçen gün arttığını 
belirten Ramazan Topaça  ise “Artık 
hayvancılık bitiyor. Yem fiyatlarındaki 
aşırı yükseliş hayvancılığı zorluyor. 
Girdi maliyetleri yükseliyor. Yem fiyat-
ları aşırı yükseliyor. Kurban fiyatlarında 
bile zorlanıyoruz.  Önümüzdeki kurban 
bayramında kurban alacak insanlara 
dahi bir şey diyemiyorum. Bu maliyet-
lerden dolayı hayvancılığı bitirmek zo-
runda kalacağız” diye konuştu. n İHA

ANTALYA YÖRÜKLERİ
YAYLALARA TAŞINDI 
Akseki, Manavgat, 
Gündoğmuş ve Alanya 
ilçelerinde yaşayan 
Yörükler, havaların 
ısınmasıyla yaylalara 
göç etmeye başladı. 
Yörükler her yıl çıktık-
ları yüksek rakımdaki 
yaylalardaki obalarına 
yerleşmeye başladı.   

TÜRKİYE’DE ilk doku 
uyumsuz böbrek nakli, 
ilk kan grubu uyumsuz 
böbrek nakli, aynı anda 
baypas ve böbrek nakli, 
ilk böbrek-pankreas nakli 
programı ve Antalya’da ilk 
kadavra vericili ve canlı 
vericili karaciğer naklini 
gerçekleştiren Demirbaş, 
geçen yıl ağustos ayında 
akciğer kanserine yakalan-
dı. İstanbul’daki bir hasta-
nede ameliyat edilen Prof. 
Dr. Demirbaş, enfeksiyon 
gelişmesi üzerine Akdeniz 
Üniversitesi Hastanesi’ne 
nakledildi. Yaklaşık 3 hafta 
yoğun bakım ünitesinde 
tedavi gören Prof. Dr. 

Demirbaş, şubat ayında 
60 yaşındayken hayatını 

kaybetti.

MECLİSTE KARAR 
ALINMIŞTI
Muratpaşa Belediye Baş-
kanı Ümit Uysal, Demir-
baş’ın vefatının ardından 
ailesine taziye ziyaretinde 
bulunmuş ve Demirbaş’ın 
ismini ilçede bir parka ver-
mek istediklerini dile ge-
tirmişti. Belediyenin kültür 
salonunda gerçekleşen 
haziran ayı olağan meclis 
toplantısında Çağlayan 

Mahallesi 2082-2091 sokak 
kesişiminde bulunan parka 
‘Prof Dr. Alper Demirbaş 
Parkı’ ismi verilmesi karar-
laştırıldı. 
Çocuk oyun alanı, beledi-
yenin her biri kendi üretimi 
olan bank, çöp kutusu ve 
bitkilerin yer aldığı park 3 
bin 130 metrekare alandan 
oluşuyor. 
Parkın içinde ayrıca 325 
metrekarelik alandan olu-
şan basketbol sahası da yer 
alıyor. n DHA 

Demirbaş’ın ismi 
parkta yaşayacak
Muratpaşa Belediyesi, organ naklinde rekorlara imza atıp adını tıp tarihine 
yazdıran Prof. Dr. Alper Demirbaş’ın adını Çağlayan Mahallesi’nde bulunan bir 
parka verdi. Demirbaş, şubat ayında 60 yaşındayken hayatını kaybetmişti.

Muratpaşa Belediyesi ve Azize Kahra-
man Halk Eğitim Merkezi işbirliğiyle 
yürütülen mesleki eğitim, hobi ve sanat 
kursları (MEST) yaz dönemi kayıtları 
başlıyor. 7-18 yaş grubunun katılabile-
ceği kurslara başvurular 10-14 Haziran 
da Muratpaşa Belediyesi’nin resmi in-
ternet sitesi www.muratpasa-bld.gov.tr  
e-belediye hizmetleri bölümünden onli-
ne olarak yapılacak.Kurslar, Değirme-
nönü Kültür Merkezi, Kırcami Komşu 
Evi, Perge Sanat Merkezi ve Şirinyalı 
Sanat Merkezi’nde gerçekleşecek. 
Açılacak kursların müzik kategorisinde 
bağlama ve gitar enstrüman eğitimleri-
nin yanı sıra solfej kursu da yer alacak. 
Dans kategorisinde ise halk oyunları 
ve modern dans eğitimleri yer alıyor. 
Yaratıcı drama, fotoğrafçılık, resim, 
taş boyama ve heykelcilik dallarının 
da yer alacağı kurslar toplam 9 branşta 
gerçekleşecek. n DHA 

HEM EĞİTİM
HEM EĞLENCE

KONYAALTI Belediyesi bünyesinde hiz-
met veren Toros, Gürsu,Uncalı ve Hurma 
Kreş ve Gündüz Bakımevleri’nde eğitim 
gören minikler karnelerini aldı. Minikler 
karne heyecanı ve sevincini aileleri ile 
yaşadı. Renkli geçen karne töreninde 
minikler doyasıya eğlendi. 
Gürsu Kreş ve Gündüz Bakımevi’ndeki 
karne töreni oldukça renkli geçti. Karne 
töreni öncesi hep bir ağızdan andımızı 
okuyan minikler, karnelerini aldıktan 
sonra da sevinçlerini aileleriyle beraber 
yaşadı. Renkli ve neşeli geçen törende 
çocuklar dans ederek doyasıya eğlendi. 
Çocuklarının başarılarıyla gurur duyduk-
larını belirten aileler Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan’a eğitim alanında 
önemli bir hizmet verdikleri için teşekkür 
ettiler. 

BAŞARILAR DİLERİM ÇOCUKLAR 
Çocukları ve onların eğitimini önemsedik-
lerini dile getiren Konyaaltı Belediye Baş-
kanı Cem Kotan, “Kreşlerimizde eğitim 
gören öğrencilerimiz karnelerini aldılar. 
Onlar gibi bizler de çok sevinçliyiz. Bizler 
kreşlerimizde onların iyi bir temel eğitim 
alması için elimizden geleni yaptık.  Di-
lerim çok güzel bir eğitim hayatları olur. 
Tüm çocuklarımıza başarılar diliyorum” 
dedi. n İHA 

KARNE 
HEYECANI

KORKUTELİ 3. Eğitim Şenliği etkinlik-
leri “Mevsimlerden Papatya Şiir Dinletisi” 
gecesi ile  sonlandırıldı. Sanatsal bir et-
kinliğe imza atan Şiir Dinletisi izleyicileri 
büyüledi. Sunuculuğunu öğretmenler Zer-
rin Acay Memioğlu ve Hüseyin Şenoğlu 
yaptığı Şiir Dinletisi , öğretmenlerin 
muhteşem performanslarıyla izleyicilere 
duygusal anlar yaşattı.  Etkinlik sonun-
da öğretmenleri tebrik eden İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Akif Tak, etkinliğe katkı 
sunan herkese teşekkür ederek programın 
sunuculuğunu yapan öğretmenlere çiçek 
takdiminde bulunup hatıra fotoğrafları 
çektirdi. n MURAT ŞENTÜRK 

Şiir dinletisi
ile son buldu

ANTALYA’nın yemek kültürü arasında 
önemli bir yeri olan Antalya’ya özgü çok 
çeşitli rengârenk reçellerin hazırlanış 
tarifleri kitap oldu. Kitabın satışından elde 
edilecek gelir ise deprem bölgesindeki 
kız öğrencilere burs olacak.Falez Rotary 
Kulübü ile Kaleiçi Rory Kulübü işbirli-
ğinde, Olcay Okutan - Yükselan Selek’in 
de derlemesi ve de Antalyalı 35 anlatıcı 
kadının tarifleriyle hazırlanıp bastırılan 
‘Antalya Reçelleri’ adlı bol fotoğraflı 40 
çeşit reçelin yer aldığı 90 sahifelik kitabın 
tanıtımı Kaleiçi semtindeki bir otelin bah-
çesinde gerçekleşti. Tanıtım etkinliğine 
ilgi oldukça yoğun oldu. n DHA 

ANTALYA REÇELLERİ 
KİTAP HALİNE GELDİ
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Üsküdar Belediyesi, 
Haziran ayı meclis 
toplantısında, 31 

Mart öncesinde cemaat 
vakıflarına verilen 
binaların tahsilini iptal 
eden bir karar aldı. Bu 
karar ulusal basında 
geniş yankı uyandırdı 
ve toplumun genelinde 
coşku ile karşılandı.

Üsküdar Belediyesi bu 
kararı alınca akla, başta 
TÜRGEV olmak üzere, 
Antalya’da cemaatlere 
tahsis edilen binalar 
konusu, doğal olarak 
geliyor.

Önce bir süreci 
hatırlayalım.

Prof. Dr. Mustafa 
Akaydın döneminde 
Antalya Büyüksehir 
Belediyesi tarafından 
yapılan kız öğrenci 
yurdu, Menderes Türel 
zamanında 49 yıllığına 
TÜRGEV’e tahsis 
edilmiş, Türel zamanında 
alınan karar, Muhittin 
Böcek’in Başkanlığı 
döneminde, 17.06.2022 
tarihli Belediye 
meclisinde iptal edilmiş 
ve tahsis kaldırılmıştı.

Sonrasında konu 
yargıya taşınmış, 
deyim yerindeyse, 
sürüncemede bırakıldı.

Söz konusu Belediye 

Meclisi kararı ile birisi 
TÜRGEV, üçü de İlim 
Yayma Cemiyeti olmak 
üzere dört binanın 
tahsisi kaldırılmıştı. Bu 
dört binadan sadece 
birisi Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
geri alındı. Aralarında 
TÜRGEV’inde 
bulunduğu üç bina 

yargı sürecini bekliyor 
ve binaların kullanımları 
hala cemaatlerde.

Büyük ihtimalle Üsküdar 
Belediyesi de benzer 
sorunları yaşayacak 
ve tahsisini kaldırdığı 
binaları hemen teslim 
alamayacak.

Burada sürecin 
işletilmesi yöntemi önem 
kazanıyor. 

Antalya Büyükşehir 
Belediyesi meclisin aldığı 
kararın üzerinden iki 
yıl geçmesine rağmen 
henüz binaları alamadı. 

Bakalım Üsküdar 
Belediyesi ne kadar 
zamanda binaları teslim 
alacak.

Kuşkusuz, her iki 
belediyenin cemaatlere 
yapılan bu tahsisleri 
kaldırması, siyasi olarak 
bir tercihtir ve çok 
anlamlıdır.

Bu tercihin anlamının 
güçlenmesi ve sonucu 
ulaşması, binaların 
cemaatlerin elinden fiilen 
alınıp, kamu kullanımına 
tekrar kazandırılması 
olacaktır.

Bu gerçekleştirilmezse, 
yapılan iş, dostlar 
alışverişte görsünden öte 
geçmeyecektir.

ALİ TAŞ

Üsküdar’dan 
Antalya’ya 

yol gider

Döşemealtı ilçesinde 
yer alan Toptancılar 
Birliği Yerleşkesi 
içinde bulunan 

tarım kimyasalları üreten bir 
fabrikadan alevlerin yükseldi-
ğini görenler durumu 12 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbarla birlikte olay yerine 
itfaiye, jandarma ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Kısa 
sürede olay yerine ulaşan 

Organize sanayi itfaiye ekip-
leri yangının büyüklüğünden 
dolayı takviye ekip istedi. 
Anonsla beraber Çamlıbel, 
Hürriyet ve Kepez istasyonla-
rından takviye itfaiye ekiple-
rinin yanı sıra tonajlı araçlar 
sevk edildi. Ekipler, yangını 
söndürmek için çalışmala-
rını sürdürürken, yangının 
mesai saati dışında meydana 
gelmesinden dolayı fabrikada 

kimsenin olmadığı öğrenildi. 

BÜYÜK HASAR VAR 
Yangın itfaiye ekiplerinin 
yaklaşık 45 dakikalık çalışma-
sıyla söndürülürken, ekipler 
soğutma çalışmalarına devam 
ediyor. Yangında fabrikadaki 
hasarın büyüklüğü gerekli 
zarar tespit çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından 
ortaya çıkacak. n DHA

FABRİKA 
ALEV ALEV

Döşemealtı ilçesinde-
ki Toptancılar Birliği 
Yerleşkesi’nde tarım 
kimyasalları üreti-

len fabrikada yangın 
çıktı. Şehrin birçok 
noktasından itfaiye 

ekiplerinin müdahale 
ettiği yangın güçlükle 

söndürüldü.

İSTANBUL’DA bir süre 
önce aile hekimliğinden istifa 
edip Antalya’ya yerleşen dok-
tor Deniz Toman, Serik ilçesi 
Aşağıoba Mahallesi Kargıcak 
mevkisindeki yakınlarını 
ziyarete geldi. Toman’dan, 4 
Haziran saat 22.00 sıraların-
da evden ayrıldıktan sonra 
haber alınamadı. Yakınlarının 
başvurusu üzerine jandarma 
ekipleri Toman’ın bulunması 
için çalışma başlattı. Deniz 
Toman’ın kaybolduğu düşü-

nülen nokta-
larda Serik 
İlçe Jandar-
ma Komu-
tanlığı’na 
bağlı ekipler, 
JAK timi, 
komando ile 
kadavra ve iz 
takip köpek-
leri eşliğinde 
arama çalışmaları devam etti.

İNTİHAR ETMİŞ OLABİLİR 
Jandarma, Toman’ın cansız 

bedenini, babasının 
evinin yaklaşık 2 
kilometre uzağındaki 
ormanda çalıların 
arasında buldu. 
Jandarma ve savcılık 
olay yerinde ince-
leme yaptı. İntihar 
şüphesini değerlen-
diren jandarmanın 
incelemesi sürüyor. 

Toman’ın cesedi, Antalya 
Adli Tıp Kurumu’na götürül-
dü. n DHA

TOMAN’IN CANSIZ 
BEDENİ BULUNDU 
Serik ilçesinde 4 gün önce yakınlarını ziyarete geldik-
ten sonra kaybolan doktor Deniz Toman’ın (32) cansız 
bedeni bulundu. Doktorun intihar ettiği tahmin ediliyor. 

SERİK ilçesinde 
direksiyon başında 
kalp krizi geçiren 
İbrahim Kır’ın 
(58) kullandığı 
kamyonet evinin 
önündeki ağaca 
çarpıp durdu. İlk 
müdahalesi olay 
yerinde yapılan 
İbrahim Kır, götü-
rüldüğü hastanede 
kurtarılamadı.
İbrahim Kır dün 
öğle saatlerinde 07 
YBV 56 plakalı 
kamyonetiyle 
Kökez Mahalle-
si’nde oturduğu evinin önüne 
geldiğinde sırada fenalaştı. 
Kontrolden çıkan kamyonet 
evin önünde bulunan zeytin 
ağacına çarparak dururken, 
İbrahim Kır ise şoför mahal-

linde hareketsiz 
kaldı. Durumu fark 
eden yakınları 112 
Acil Çağrı Mer-
kezi’nden yardım 
istedi. İhbarla 
olay yerine polis 
ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Sağlık 
ekipleri kalp krizi 
geçirdiği belirlenen 
İbrahim Kır’a ilk 
müdahaleyi olay 
yerinde yaptı. Am-
bulansla Serik Dev-
let Hastanesi’ne 
oradan da Antalya 
Şehir Hastanesi’ne 

sevk edilen İbrahim Kır kur-
tarılamadı. Polis olayla ilgili 
inceleme başlatırken, Kır’ın 
cenazesinin bugün Serik’te 
toprağa verileceği öğrenildi. 
n DHA

Direksiyon başında 
fenalaşıp can verdi

MANAVGAT’a bağlı Taşağıl Mahallesi’nde oturan 
Hasan Atalay,  jandarmayı arayıp, Alzheimer hastası 
olan annesi Günay Atalay’dan haber alamadığını, 
bölgede aramasına rağmen bulamadığını bildirdi. 
İhbar sonrası AFAD, JAK Timi, AKUT, İHH, MAK-
SAT Arama Kurtarma ekipleri ve iz takip köpeği 
eşliğinde arama çalışmalarına başlandı. 
Yaklaşık 9 saat süren çalışmaların 
ardından Günay Atalay, köyden 
yaklaşık 1 kilometre uzaklık-
taki arazide bulundu. 20 metre 
yüksekten düşen kadın, ekip-
lerin çalışmasıyla bulunduğu 
yerden çıkarılarak tedavisi için 
hastaneye götürüldü. n DHA

ORMANDA BULUNDU

SERİK’E bağlı Çandır Mahallesi’nde 
seyir halindeki bir araçta yangın çıktı. 
Araç sürücüsü durumu fark ederek 
aracı terk ederken, ihbar üzerine olay 
yerine çok sayıda itfaiye ekibi sevk 
edildi. İtfaiye ekiplerinin söndürme ça-
lışmasının ardından araç kullanılamaz 
hale gelirken, otomobilin yandığı anlar 
ise cep telefon kamerasına yansıdı. 
Görüntülerde sürücünün yol kenarına 
park ettiği aracın alev topuna döndüğü 
görülüyor. n İHA

ALEVLERE TESLİM 
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Antalya’da son günler-
de rekor kıran sıcak 
hava, en çok da örtü 
altı üretim yapan 

çiftçileri zorluyor. Dışarıda 45 
derece ölçülen sıcaklık değerleri 
seraların içerisinde zaman zaman 
50-60 derece hissedilebiliyor. Binlerce dönüm örtü altı üretim 

alanları ile üretimde 
önemli paya sahip 
Aksu ilçesinde rekor 
kıran sıcak havalara 
rağmen üretim kaldığı 
yerden devam ediyor. 
Sezonun bitimine kısa 
bir süre kala çiftçiler, 
ülke ekonomisine 
destek vermek için 
mücadeleyi bir an 
olsun bırakmadı. Çift-
çileri en çok üzen şey 
ise yaz aylarına doğru 
ürünlerin fiyatlarının 
düşmesi ile birlikte 
maliyetlerinin altında 
kalması. 

ÇİFTÇİ KORUNSUN 
ÇAĞRISI
Üretim maliyetlerinin 
altında kalan çiftçinin 

korunması çağrısında bulunan 
Aksu Üretici Birliği ve Kent 
Konseyi Başkanı Turan Şahin, 
“Bizim için en önemli şey sezon 
sonunda ne kazandığımızdır. Çift-
çimizin yeni sezona umutla baka-
bilmesi için içerisinde bulunduğu 
sezonda yüzünün gülmesi gerekir. 
Çiftçi arkadaşlarımız dışarıda 
dahi durmakta zorlanılan sıcak 
havalara karşı son günlerde çetin 
bir mücadele veriyor. Seralarımı-
zın içerisinde sıcaklık değerleri 
zaman zaman 60 dereceye kadar 
çıkıyor” sözlerine yer verdi.  

ÇALIŞMAK DEĞİL MALİYETLER 
ÜZÜYOR
İlçede üretim yapan Nurcan 
Kızılkaya, “Yaz aylarında aşırı 
sıcak ve nemden dolayı serada 
çalışırken zorlanıyoruz. Bizler 
örtü altı üretim alanlarımızda tü-
keticilerimiz ve ülkemiz için taze 

ve kaliteli ürünler yetiştirmek için 
büyük emekler veriyoruz. Buna 
rağmen yaz aylarında bizim yetiş-
tirdiğimiz ürünler, maliyetlerinin 
altında kalıyor. Bizi çalışmak 
değil emeğimizin karşılığını 
alamamak üzüyor. Son yıllarda 
maliyetlerimiz çok arttı” dedi. 

GÜN AĞARMADAN YOLLARDAYIZ 
Kundu mahallesinde üretim ya-
pan Gülay Çakır ise şu ifadelere 
yer verdi: “Yazın serada çalışmak 
için sabah gün ağarmadan yollara 
düşüyoruz. Öğlene kadar zor 
dayanıyoruz. Zaman zaman ken-
dimizi dışarı atarak dinleniyoruz. 
Kış sezonun noktalanmasına kısa 
bir süre kaldı. Dışarıda 45 derece 
sıcaklık oldu mu seranın içerisin-
de 60 dereceye kadar hissedilebi-
liyor. 2 tane kızım var üniversite 
okuyan onlar için çalışıyorum.” 
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL 
HABER 

TARIMA SICAK 
DARBESİ
Antalya’da son gün-
lerde rekor kıran 
sıcak havalar en çok 
da çiftçileri etkiledi. 
Aksu’da çiftçi kadınlar 
50 dereceyi bulan se-
ranın içerisinde ülke 
ekonomisine destek 
vermek için üretmeye 
devam ediyor. 

AŞIRI sıcak hava ile mücadele 
eden Antalya’da bir anda etkili 
olan şiddetli yağmur ve fırtına ha-
yatı felç etti. Önce şehrin üzerini 
siyah bulutlar kapladı ardından 
ise fırtına başladı. Bir süre sonra 
ise şiddetli yağmur etkili oldu. 
fırtına etkisini Aksu ve Serik il-
çelerinde gösterdi. Aksu ilçesinde 
Kundu, Kemerağzı, Güloluk ma-
halleleri başta olmak üzere birçok 

mahallede seralarda maddi hasar 
meydana geldi. Çiftçiler yaraları-
nı sarmak için çalışmalara sabah 
erken saatlerde başladı. Serik 
ilçesinde ise sahilde toz fırtınası 
etkili oldu. Fırtına dolayısı ile 
vatandaşlar zor anlar yaşadı. 

 FIRTINA YANGIN ÇIKARDI 
Serik ilçesinde fırtına hayatı 
olumsuz etkiledi. Uçan naylonun 

elektrik tellerine dolanması sonu-
cu iki ayrı noktada yangın çıktı.  
Yangınlar, Serik ilçesi Gebiz 
Mahallesi Aşağıoba ve Değir-
menburnu mevkiinde meydana 
geldi. İhbar üzerine olay yerine 
itfaiye ve orman işletmesine bağlı 
ekipler sevk edildi. Fırtınadan 
dolayı seralardan uçan naylonla-
rın elektrik tellerine dolanması 
sebebiyle çıkan yangına ekip-

ler 7 söndürme aracı, 9 arazöz 
ile yangına müdahale ederken 
Değirbenburnu mevkiindeki 
yangını söndürme çalışmalarına 
2 helikopter de  destek verdi. 
Aşağıoba Mahallesi’ndeki yangın 
kontrol altın alınırken, Değir-
menburnu mevkiindeki yangının 
söndürme çalışmalarının devam 
ettiği bildirildi. 
n ERTUĞRUL GÜN-İHA 

ŞİDDETLİ RÜZGAR
ÜRETİCİYİ VURDU
Antalya’da sağanak yağmur ile birlikte etkili olan şiddetli fırtına Aksu ve Serik’te seralara zarar 
verdi. Seraların demirleri parçalanırken, naylonları uçtu. İlçede büyük maddi hasar meydana geldi. 

BELDİBİ Mahallesi’nde yer 
alan Atatürk Parkı’nın Kültür 
ve Turizm Bakanlığı tarafından 
karavan kampına dönüştür-
mesi ve restoran açılmasına 
bölge halkı tepki gösterdi.
Atatürk Parkı önünde toplanan 
vatandaşlar, “Karavan kampı 
istemiyoruz” diye slogan atarak 
Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın 
aldığı karara itiraz etti. Bel-
dibi Sakinleri ve A Platformu 
Sözcüsü Hediye Gündüz ise 
Beldibi Mahallesi’nde bulunan 
Atatürk Parkı’nın denize giri-
lebilen ve halkın kullandığı tek 
park olduğunu söyledi. 

NEFES ALACAK BİR ORTAM 
Parkın geçmişte orman alanı 
olduğunu ve 1995 yılında 
Kültür ve Turizm Bakanlığına 
devredildiğine dikkat çeken 
Gündüz, “İlk yanlış 1995 
yılında yapıldı. Beldibi’nde yer 
alan sahil kısımlarının hemen 
hemen hepsi halka bırakılmadı. 

Her yer otellere verildi. Son 
kalan Atatürk Parkımıza ise el 
konulmaya çalışılıyor. 1994 
yılında Beldibi Belediyesi mec-
lis kararı alarak ormanlık alanı 
Atatürk Parkı’na dönüştürmüş 
ve halkın nefes alacağı bir yer 
oluşturmuştu.” dedi. 

HALKTAN KAÇIRILIYOR 
Gündüz, Atatürk Parkı’nın 
halkın elinden alınmaya çalı-
şıldığını ifade ederek, “İki yıl 
önce Kültür ve Turizm Bakan-
lığı buraya restoran yapmıştı. 
Halkın parkta kullandığı alan 
daraltılmıştı. Geri kalan kısmı-
na da karavan kampı yapılıyor 
ve inşaat sahası haline getirildi. 
Çocuklarımızın oyun alanının 
elinden alınması çocuk hakla-
rını çiğnemektir. Çocuklarımı-
zın hakkını çiğnetmeyeceğiz. 
Beldibi’nde imar yoktur. İmar 
olmadığı için hukuksuz olan bu 
çalışma durdurulmalıdır.” dedi. 
n MURAT ŞENTÜRK 

PARKI KARAVAN
KAMPI YAPTILAR

GAZİPAŞA İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü ekipleri, 
önemli örtü altı ve tropikal 
meyve üretim merkezlerinden 
biri olan Gazipaşa’da faaliyet 
gösteren fidan satış noktaları 
ve fide üretim merkezlerinde 
denetim gerçekleştirdi. Bitki 
sağlığı ile ilgili konularda ara-
zilerde periyodik kontrollerine 
devam eden ekipler, fide üretim 
merkezi ile fidan satış noktala-
rında firmaların gerekli belgele-
rinin olup olmadığını kontrol 
etti. “Bitki Pasaportu Sistemi 
ve Operatörlerin Kayıt Altına 
Alınması Hakkında Yönetme-
lik” çerçevesinde yapılan de-
netimlerde fidanlardan numune 
alan görevliler, ayrıca fidanla-
rın hastalık taşıyıp taşımadığı 
konusunda da incelemelerde 
bulundu.  

MENŞEİNİ BİLMEK GEREKİR
  Yapılan kontroller ile satışı 
yapılmakta olan fidanlara ait 
sertifika ve bitki pasaportları 
kontrol edilerek çiftçilerin satın 
alacakları fidanlarda güven, 
verim ve kalitenin artırılması-

nı amaçladıklarını ifade eden 
Gazipaşa İlçe Tarım ve Orman 
Müdürü Nazan Durak Özçelik, 
şöyle devam etti: “Ekiplerimiz, 
bitki sağlığı ile ilgili konularda 
arazide periyodik kontrollerine 
devam ediyor. Fide ya da fidan 
almak isteyen üreticiler Tarım 
ve Orman Bakanlığı’ndan izin 
almış fidan üretici belgesine sa-
hip kişilerden fidanlarını temin 
etmesi gerekiyor. Dolayısıyla 
üreticilerimizin bahçesinde 
kullanılacakları fidanın men-
şeini bilmesi gerekmektedir. 
Bu yüzden sertifikalı fidan 
kullanımı büyük önem taşıyor. 
Denetimlerimiz sayesinde ise 
zararlı organizma taşıyıcısı 
olabilecek bitki, bitkisel ürün 
ve diğer maddeler ile bunları 
üreten, ticaretini yapan ve 
depolayanlar merkezleri kayıt 
altına alıyoruz. Kayıt altına 
alınan bu materyallerin daha 
sonra hareketlerini izliyoruz ve 
herhangi bir zararlı organizma-
ya rastlanması durumunda ise 
kaynağını tespit edip, gerekli 
tedbirlerin zamanında alınması-
nı sağlıyoruz.” n İHA 

Gazipaşa’da fidan
satıcıları denetlendi   

MANAVGAT’IN Köprülü 
Kanyon Milli Parkı bölgesinde 
sabah saatlerinde orman yan-
gını çıktı. İhbarla bölgeye Ma-
navgat Orman İşletme Müdür-
lüğü ve Taşağıl Orman İşletme 
Müdürlüğü ekipleri sevk edildi. 
Ekipler, yangına havadan ve 
karadan müdahaleye başladı. 
Yangına; 4 helikopter, 2 uçak, 
12 arazöz, 4 su tankeri, 50 işçi 
işçisi, 7 teknik personel ve 13 
orman görevlisiyle müdahale 
edildi. Ekiplerin yoğun çatış-

masının ardından 12.30 sırala-
rında toptan kontrol” yapıldı. 
4 saatlik çalışmanın ardından 
yangın söndürüldü.  DHA 

4 SAAT SONRA  
SÖNDÜRÜLDÜ

Manavgat ilçesinde hurdacıların yaktığı ateşten çıkan 
yangın yerleşim alanlarına sıçradı, mahallede panik 
yaşandı.  Yangın, Kızılağaç Mahallesi Yeni Yerleşim So-
kakta çalılık alanda başladı. Öğle saatlerinde mavi bir 
kamyonetle bölgeye gelen ve 2 kişi oldukları aremeye-
ceklerini anlayan hurdacılar hızla bölgeden kaçarken 
yangın da rüzgarın etkisiyle hızla yayıldı. Mahalleden 
yükselen alevler sebebiyle büyük panik yaşanırken aynı 
saatlerde Manavgat’ın farklı noktalarındaki yangınlar 
sebebiyle alevlere ilk müdahaleyi Alanya ilçesinden 
ekipler yaptı. Kısa sürede Antalya büyükşehir beledi-
yesi ve Orman Bölge Müdürlüğü ekipleri de desteğe 

geldi. Yangının söndürülmesine helikopterler de hava-
dan destek verdi. Yangın yaklaşık 2 saat sonra kontrol 
altına alınabilirken bazı evlerine eklentileri, tavuk 
kümesleri, kilerler ve evlerin balkonlarında bulunan 
eşyalar ile arı kovanları yandı. Ekiplerin uzun uğraşları 
sonucu yangın söndürülürken soğutma çalışmaları 
yapıldı.   Mahallede bulunan çalılık alan yakınında 2 
hurdacının ateş yaktığını fark eden vatandaşlar, hurda-
cıları uyarıp fotoğraflarını çektiler. Yangının kontrolden 
çıkıp büyüdüğü görerek olay yerinden kaçan hurdacı-
lar vatandaşların çektiği fotoğraflardan yola çıkılarak 
kısa sürede gözaltına alındı. İHA 

HURDA YAKARKEN YANGIN ÇIKARDILAR
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Cumhuriyet Halk Partisi 
Muratpaşa İlçe Danışma 
Kurulu Toplantısında 
konuşan İl Başkanı Nail 

Kamacı, partililere net mesajlar 
verdi. Kamacı, yerel seçimlerin 
ardından kazanılan belediyelerde 
tek bir partili yöneticinin bile 
görev alamayacağını ifade etti. 

BİZ SAHADA OLMALIYIZ
Bu konuda net konuşan Kamacı, 
“Hiçbir partili yönetimiz beledi-
yelerde görev alamaz. Görev ala-
cak yöneticilerimiz siyaseti hangi 
noktada yapabilir. Bu nedenle ben 

bu izin vermeyeceğim. Siyasetçi-
nin çalışma alanı sahadır, beledi-
yeler değil” diye konuştu. 

KADIN KOLLARINA KARIŞMAYIN 
Kadın kolları seçimlerine erkek-
lerin müdahalesini de eleştiren  
Kamacı, “Kadın kolları seçim-
lerimiz devam ediyor. Arkadaş-
lar kadın kolları kongrelerinde 
erkeklerin ne işi var? Erkek parti-
liler kendi siyasi gelecekleri için 
neden kadın kollarımızın kongre-
lerine dahil oluyorlar. Yapmayın. 
Bırakın kadın üyelerimiz kendi 
iradeleriyle kendilerini yönetecek 

yeni isimleri belirlesinler” şeklin-
de konuştu. 

BAŞKANVEKİLİ DE KATILDI 
Cumhuriyet Halk Partisi Mu-
ratpaşa İlçe Danışma Kurulu 
Toplantısı’na; CHP Grup Baş-
kanvekili Murat Emir, Antalya 
Milletvekilleri Sururi Çorabatır, 
Cavit Arı, Aliye Coşar ve Aykut 
Kaya, CHP İl Yönetim Kurulu 
üyeleri, Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal,  Muratpaşa 
İlçe Başkanı Can Okan Kıran ve 
partililer katıldı. 
n BÜLENT ÖNER

KAMACI RESTİ 
ÇEKTİ 

Hiçbir parti yöneticisi belediyelerde görev alamaz

CHP Antalya İl Başkanı Nail Ka-
macı, partisinin il ve ilçe yöne-
ticilerinin belediyelerde çeşitli 
kademelerde görev alamayaca-
ğını söyledi. Kamacı, “Siyasetçi-
nin çalışma alanı sahadır, bele-
diyeler değil” diye konuştu.

ANTALYA’DA her gün onlarca 
kişinin yanından gelip geçerken 
dua ettiği Muratpaşa İlçesi Kışla 
Mahallesi sınırlarındaki Evliya-
ullah Bingazi Türbesi’nin gerçek 
bir türbe olup olmadığı yıllardır 
tartışılıyor Mahallede oturan 
vatandaşların anlattıklarına göre; 
yaklaşık 60 yıl önce türbenin 
olduğu yerde keçi boynuz ağacı 
bulunuyormuş. Alkoliklerin 
sürekli o ağacın etrafına gelip 
tuvalet ihtiyacını gidermeleri ma-
halle sakinlerini rahatsız edince 
aralarında para toplayıp ağacın 
etrafına şerit çekmişler. Zamanla 
oradaki ağaç kuruyunca ağacın 
olduğu yere küçük bir duvar 
örülmüş. Daha sonra bir aracın 
çarpması sonucu duvar yıkılmış. 

AYYAŞLARDAN KURTULMAK İÇİN 
Araç sahibi de oraya bugünkü 
şekliyle türbeyi yaptırmış. O 
günden bugüne bu hikaye ile dil-
lere destan olan türbede, yatırın 
içerisinde bir kişinin bulunup bu-
lunmadığı ise bilinmiyor. İddiaya 
göre yıllar önce bunu öğrenmek 
isteyen bazı vatandaşlar türbe 
yakınında kazı çalışması yaptı. 
Çalışma taş zeminden dolayı 
ilerletilemedi. Aradan geçen onca 
zaman türbenin üzerine herhangi 
detaylı bir künye de yazılmadı. 
Bir başka gerçek ise Allah dostu 
anlamına gelen Evliyaullah Bin-
gazi türbesinin geçmişi herhangi 
bir kaynakta kesin bilgiye ulaşıla-
mıyor.Diğer taraftan korkulukla-
rına bisiklet, motosiklet bağlanan 
türbeye daha önce yapılan taşlı 
saldırının ardından ikinci bir sal-
dırı daha gerçekleştirildi. Saldı-

rının kim veya kimler tarafından 
gerçekleştirildiği bilinmezken, 
camının kırıldığı görüldü.

İNANAN DA VAR İNANMAYAN DA 
31 Mart’a gerçekleştirilen 
seçimlerde Kışla Mahallesinin 
yeni muhtarıseçilen Seçil Orak, 
zaman zaman türbeye gelerek dua 
ediyor. Türbe hakkında bugüne 
kadar detaylı bir bilgiye ulaşama-

dıklarını ifade eden Orak, 
“Mahallemizde böyle bir 
türbe olduğunun biz de geç 
farkına vardık. Mahallede 
yaşayanlar arasında yatırın 
içerisinde birisinin olduğu-
na inanan da var, inanma-
yan da var. 
Biz bu dönemde elimizden 
geldiği kadar bu konuda 
detaylı bir araştırma içeri-
sinde olacağız. Bu konular 
çok hassas konular, detaylı 
araştırmalar yapmak gere-

kiyor” dedi. 

BACA ŞEKLİNDE BİR YAPI VARDI 
Mahalleye 1983 yılında ayak 
bastığını ifade eden Serikli 57 
yaşındaki berber Tahsin Aldemir 
türbenin hikayesine yönelik şu 
ifadelere yer verdi: “Ben gel-
diğim gün yine burası vardı, 
vatandaşımız ziyaret ederek dua 
okuyordu. Burada türbe yoktu o 
zamanlar, baca şeklinde bir yapı 
vardı. Vatandaşlarımız Perşembe 
günleri daha çok gelerek, mum 
yakardı. 1990 yılında ekmek da-
ğıtan bir kamyonet çarpınca baca 
yıkıldı. Sonra çarpan şoför böyle 
bir şey yaptı. Bir vatandaşımız 
da demirle çevirdi. Dut ağacını 
dibine biz diktik. Yatırım altında 
birisinin olduğuna inanan da var, 
inanmayan da var. Bizim de bir 
bilgimiz yok, bugüne kadar kimse 
bize bir şey demedi.” 
n ERTUĞRUL GÜN 

SAHTE Mİ, GERÇEK Mİ?
Muratpaşa Kışla Mahallesi’nde, halk arasında Ke-
miklik olarak bilinen semtte bulunan Evliyaullah 
Bingazi Türbesi, ilginç hikayesi ile de dikkat çekiyor. 
Mahallede yaşayanlar arasında yatırın içerisinde bi-
risinin olduğuna inanan kadar inanmayanlar da var.

Tahsin Aldemir

CHP Antalya Milletvekili 
Av. Cavit Arı, Batı Antalya 
Sulama Birliği’nce yönetilen 
ve Elmalı Ovası’na su temin 
eden Çayboğazı Barajı sulama 
ücretlerinin dekar başına 
fahiş zam oranıyla 475 TL 
olarak belirlenmesine yapmış 
olduğu basın açıklamasıyla 
tepki gösterdi.Batı Antalya 
Sulama Birliği’nce yönetilen, 
Elmalı Ovası’na su temin eden 
Çayboğazı barajının sulama 
ücretlerinin 2023 yılında önce 
dekarda 216 TL, daha sonra 
Cumhurbaşkanlığı Kararı ile 
110 TL olarak belirlendiğini 
hatırlatan Arı, “Ancak bu yıl 
2024 için temin edilen suyun 
dekar başına 475 TL olarak 
açıklanması tarımsal üretime 
ve çiftçimize büyük zarar 
verecektir. Tarla ve bahçelerin 
sulama fiyatlarına aşırı zam 
yapılması çiftçilerin maliyetle-
rini önemli ölçüde artıracaktır. 
Çiftçimiz zaten zor durumda-
dır. İlaç, gübre, mazot, tohum 
bu kadar pahalıyken birde 
suya gelen zam çiftçimizi zora 
sokmaktadır” dedi.

ÇİFTÇİ TARLASINI NASIL 
SULASIN?
Barajlardaki düşük su miktarı-
nın çiftçinin su ihtiyacını kar-
şılamaktan çok uzak olduğunu 
belirten Arı, “Elmalı üreticisi 
bahçesinde yeterli ürün alması 
için 5 defa sulama alması 
gerekmektedir. Bu aşamada 
bahçelere 2 defa su verilmesi 
söz konusudur. Düşük sevi-
yedeki sulama ile çiftçimiz ne 
meyvesini alabilir ne de kalite-
li bir üretim yapılabilir. Zaten 
yüksek girdi maliyetleri altında 
ezilen çiftçimiz adeta can çe-
kişirken, birde bunun üzerine 
temin edilen suya fahiş bir 

zam yapılması çiftçimizi adeta 
nefes alamaz hale getirecektir. 
Derhal iktidar bu zamlardan 
vazgeçmeli, çiftçimize öde-
mede kolaylıklar sağlayarak 
devlet desteği artırılmalıdır” 
diye konuştu.

ÇİFTÇİMİZİ TOPRAKTAN 
KOPARACAKTIR
Çiftçilerin üretimleri borç ile 
devam ettirdiğini vurgulayan 
Arı, şöyle devam etti: “Yüksek 
mazot, gübre, ilaç fiyatları 
altında ezilen çiftçilerimiz her 
şeye rağmen borçla üretmeye 
devam ediyor. 
Üretimin desteklenmesi gere-
kirken, zam kararı, özellikle 
yaz aylarında sulama ihtiyacı-
nın artmasıyla birlikte çiftçile-
rin maliyetlerini önemli ölçüde 
artıracaktır. 
Çiftçilerimiz zaten artan 
girdi maliyetleriyle mücadele 
ederken, sulama fiyatlarına 
yapılan bu zam, üretim mali-
yetlerini daha da yükseltecektir 
iktidarın bu yaklaşımı çiftçi-
lerin tarlalardan, bahçelerden 
uzaklaştıracak ve çiftçimizi 
topraktan koparacaktır. Bu 
anlaşılır bir durum değildir. ” 
n MEHMET DOĞAN 

ARI’DAN SULAMA 
TARİFESİNE TEPKİ

AKDENIZ Belediyeler Birliği, 
üyesi bulunduğu belediyelerin 
her alanda gelişimlerini güçlen-
dirmek amacıyla eğitim çalışma-
larını sürdürüyor. Bu kapsamda 
Antalya Su ve Atıksu İdaresi 
(ASAT) toplantı solonun da 
“Belediyelerde Stratejik Plan-
lama Süreci” konulu bir eğitim 
semineri düzenlendi. Eğitim 
seminerinin açılışında konuşan 
Akdeniz Belediyeler Birliği 
Genel Sekreteri Süreyya İşeri, 
“Bu eğitim yerel yönetimler 
için çok önemli. Belediyelerin 
önümüzdeki dönemde yapacağı 
çalışmaları belirleyen stratejinin, 
nasıl yapılacağı konusunda bil-
gileniyoruz. Birlik Başkanımız 
ve Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Sayın Muhittin Böcek, 
bu strateji planını önemsediği 
için, ilk adımı bu eğitim ile attık. 

Yerel yönetimlerin 
vizyonu, misyonu ve 
hedefleri bu planda 
yer alacak” dedi. 

6 AY İÇERİSİNDE 
YAPILMALI
Daha sonra ise Ma-
halli İdareler Araş-
tırma ve Geliştirme 
Merkezi (MİAR-
GEM) Başkanı Halil Memiş, 
katılımcıları 2024-2029 yıllarını 
kapsayan “Stratejik Planlama 
Süreci” konusunda bilgilendir-
di. MİARGEM Başkanı Halil 
Memiş,“ Nüfusu 50 binden fazla 
olan belediyelerin hazırlamakla 
yükümlü olduğu bu plan 2024-
2029 arası 5 yıllık bir süreci 
kapsayacak. Bu plan seçimden 
sonra 6 ay içerisinde yapılmalı. 
Bugün de bu planın eğitimini 

veriyoruz. Personelin yetkin hale 
getirilmesiyle birlikte başarı-
nın gelmesi amaçlanıyor” diye 
konuştu. Eğitimin ilk bölümünde 
Belediyelerde Stratejik Planlama 
Süreci anlatıldı. Eğitimde ‘Mev-
cut Durum Analizi’ ‘Geleceğin 
Tasarlanması’, ‘Performans 
Programının Hazırlanması, 
İzlenmesi ve Değerlendirilmesi’ 
konusu anlatılarak, katılımcıların 
soruları cevaplandırıldı. 
n BÜLTEN/ABB

PLANLAMA 
SÜRECİ 
EĞİTİMİ

ANTALYA’NIN yılın ilk 5 
ayında ağırladığı ziyaretçi 
sayısı, geçtiğimiz yılın aynı 
dönemine göre yüzde 16,26 
arttı. Turizmde tüm zamanla-
rın en iyi başlangıcı rekorunu 
tazeleyen Antalya ilk 5 ayda 
toplam 3 milyon 959 bin 267 
ziyaretçi ağırladı. Yılın ilk 5 
aylık döneminde Antalya’ya 
en çok turist gönderen ülkeler 
sıralamasında Almanya ilk sı-
radaki yerini bu sene de koru-
du. Antalya’ya en çok ziyaretçi 
974 bin 272 ile Almanya’dan 
gelirken Rusya Federasyonu 
857 bin 862 ziyaretçi ile ikinci, 
İngiltere 451 bin 341 ziyaret-
çi ile üçüncü sırada yer aldı. 
İngiltere’yi sırasıyla Polonya, 
Hollanda, Kazakistan, Uk-
rayna, Litvanya, Belçika ve 
Fransa takip etti.  

RUSYA İLK SIRADA 
Bu yılın mayıs ayında Antal-
ya’ya gelen ziyaretçi sayısı, 
bir önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 18,72 artarak 1 
milyon 892 bin 302 oldu. Yeni 
bir rekora imza atılan mayıs 
ayında Antalya’ya en çok turist 
gönderen ülkeler sıralamasın-
da da Rusya Federasyonu ilk 

sırada yer aldı. Uluslararası 
alanda hizmet veren Antalya 
Havalimanında yılın ilk 5 
ayındaki rakamlar 2023 yılının 
ilk 5 ayını geride bıraktı. 204 
ülkeye ve 211 noktaya uçuşun 
gerçekleştiği Antalya Ulusla-
rarası Havalimanına bugün bin 
150 uçak iniş gerçekleştirdi. 
Antalya Havalimanı 2024 
yılının rekorunu kırdı. Yaşanan 
yoğunluktan dolayı Antalya’ya 
inmek isteyen birçok uçak 
havada tur atmak zorunda 
kaldı. Afyon, Isparta, Burdur, 
Korkuteli hava sahasında tur 
atan uçaklar sırayla başarılı 
bir şekilde havalimanına iniş 
gerçekleştirdi. 

VERİMLİ BİR TURİZM SEZONU 
Antalya Havalimanı Hudut 
Mülki İdare Amiri Suat Seyi-
toğlu, haziran ayının yoğun 
geçmesi beklendiğini belirtti. 
Seyitoğlu, “Bugün 2024 yılının 
inen uçak rekorunu kırdık. Bun-
dan dolayı havada bir yoğunluk 
yaşanıyor. Bazı uçaklarımız 
çok kısa tur atmak zorunda 
kaldı. Verimli bir turizm sezonu 
geçiriyoruz. Sayılarımız artarak 
devam edecek” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

REKOR ÜSTÜNE REKOR 

Alanya İlçe Emniyet Müdürlüğü 
ile Narkotik Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü tarafından 
eşzamanlı uyuşturucu operas-
yonu gerçekleştirildi. Alanya 
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
Narkotik Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü personeli, 2 
özel harekat unsuru olmak üzere 
toplam 43 ekip, 530 personel ve 
4 narkotik madde arama köpeği 
(NMAK) ile helikopterin katıl-
dığı operasyonlarda belirlenen 
adreslerin yanı sıra yat- tur tek-
neleri ve umuma açık işletmeler 
ile 4 ayrı noktada şüpheli kişi ve 
araçlar denetlendi.Operasyonun 

devamında ise değişik suçlardan 
aranan 21 kişi yakalanırken, 
2 yabancı uyruklu yasal kalış 
hakkı bulunmayan kişi tespit 
edilerek yasal işlem başlatıldı. 
41 araca toplamda 207 bin 29 
TL cezai işlem uygulandı. 2 
işletmeye evrak eksikliğinde 
dolayı tutanak düzenlendi. 2 
kişi hakkında ‘uyuşturucu veya 
uyarıcı madde ticareti yapmak 
ve sağlamak’ suçundan, 10 
kişi hakkında ‘kullanmak için 
uyuşturucu ve uyarıcı madde 
satın almak, kabul etmek ve 
bulundurmak’ suçundan işlem 
başlatıldı. n DHA

ZEHİR OPERASYONU
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Önümüzdeki dönemde sağlıklı, 
temiz ve ucuz gıda, içilebilir 
su, temiz hava, kolay ulaşım 
belirleyici olacak. Büyük 

kentlerin üzerinde giderek artan nüfusu, 
üretimin, eğitimin, sağlığın ve huzur-
lu yaşam koşullarının örgütleneceği, 
altyapısı geliştirilmiş kırsal alana taşımak 
zorundayız. Bunu yapamadığımız sürece 
dünyada nüfusu 1 milyonun üzerinde 
olan 30’dan fazla kente sahip nadir 
ülkelerden biri olarak bu kısır döngünün 
içinde kaybolup gideceğiz…Türki-
ye’de kentlerde yaşayan nüfus gıdadan 
barınmaya, ulaşımdan enerjiye birçok 
alanda giderek daha da zorlayıcı olan bir 
sürece girdi.Yeryüzünde konutun öykü-
sünün başladığı bölgelerden biri olan bu 
topraklarda bugünün insanı neolitik çağ 
insanından çok daha şansız durumda. 12 
bin yıl önce suyu toprağı, otu yaprağı, 
sazı samanı, taşı ağacı bir araya getirip 
ortak yaşam alanları oluşturarak barın-
ma sorununu; tohumu toprağa saçarak 
beslenme sorununu çözen neolitik insanı, 
bir yaşam devrimi başlatmıştı.Bugün 
aynı coğrafyalarda harabeye dönmüş ve 
yaşanmaz hale getirilmiş kentlerin üze-
rinde rezerv alan tartışması yapıyoruz. 
İnsanlığın binlerce yılda geliştirdiği ve 
bugün her biri birer “insan hakkı” olarak 
tanımlanan en temel yaşamsal ihtiyaçlar, 
önce adım adım parçalandı, son yıllarda 
ise un ufak edilerek yutulmak üzere.

KENTLER KÖYE DÖNÜŞTÜ, 
KÖYLER KENTE
Çatalhöyük’ten Aşıklı’ya, Hacılar’dan 
Çayönü’ne Anadolu coğrafyasının neoli-
tikten bugüne kadar biriktirdiği barınma 
ve beslenme kültürü, bir yaşam pratiği 
olarak az da olsa kırsalda halen izlerini 
sürdürür. Yakın zaman öncesine kadar 
barınma sorununu bir iki aylık bir çaba 
ve emekle çözebilen kırsalda yaşayan-
ların kentlere doldurulmasıyla kentler 
önce köye dönüştü, ardından ise “kentsel 
dönüşüm” kurgusuyla köyler de kente 
dönüştürülmeye başladı.Erken Cumhuri-
yet döneminde toplam nüfusun yaklaşık 
yüzde 75’lik kesiminin kırsal alanda 
yaşadığı Türkiye’de kentsel nüfus ise 
yüzde 25’ler seviyesindeydi. 1980’lerde 
bu oranlar birbiriyle kesişirken, ilerleyen 

yıllarda kır ve kent nüfusu Cumhuriyetin 
ilk yıllarının tam tersi bir orana dönüştü. 
Bugün ise bu durum neredeyse kırsalı 
yok edecek bir seviyeye geldi.

YÜZDE 6 SEVİYESİNE DÜŞTÜ
TÜİK verilerine göre 2021 yılında 
Türkiye’de toplam nüfusun yüzde 93,2’si 
kentlerde yaşıyor. Belde ve köylerde 
yaşayan nüfusun oranı ise yüzde 6,8’e 
düşmüş durumda. Bu oranın son iki yılda 
bir miktar daha düşmüş olması kaçınıl-
maz. TÜİK verilerinin güvenirliğinin de 
sorgulandığı bu dönemde kırsal nüfu-
sun yüzde 5’lere düştüğünü söylemek 
zorlama sayılmaz.1997’de çıkarılan 
4306 sayılı kanun ile 8 yıllık zorunlu 
eğitime geçilmesi, sonuçları yeterince 
hesaplanmadan atılan adımlardan biriydi. 
Kanunun 1997-1998 eğitim öğretim 
yılından itibaren uygulamaya konulma-
sıyla taşımalı ya da yatılı bölge ilköğre-
tim okulları sistemine geçildi ve aradan 
geçen süre içinde 20 binden fazla köy 
okulu kapandı. Bu rakam, ülkedeki tüm 
köylerin neredeyse yarısının okulsuz, öğ-
retmensiz ve üretimsiz kalması anlamına 
geliyor.

16 BİN KÖY BİR GECEDE
 MAHALLE OLDU
“Kentte ne varsa köyde de o olacak” slo-
ganını bir siyasi söyleme dönüştüren ik-
tidar eliyle 2012’de çıkarılan Büyükşehir 
Yasası ile bir gecede 16 binin üzerindeki 
köy ile 1053 beldenin “mahalle” statüsü-
ne dönüştürülmesi,  kırsal nüfusa vurulan 
son büyük darbelerden biriydi. Eskiden 

köy ya da belde olan ancak düzenlemey-
le bir gecede şehrin mahallesine dönüş-
türülen yerleşimlerde yaşayanlar da artık 
“şehirli” nüfusun bir parçası olarak sayı-
lacaktı. Ancak sadece sayılacak olması, 
gerçekte yaşanan koşulları iyileştirmeye 
yetmiyordu.Örneğin Antalya’nın bir dağ 
köyü birden “mahalle” statüsüne geçmiş 
ve yasaya göre mahallede evinin altında 
bir ahır bulunması ya da bahçendeki 
kümeste tavuk yetiştirmeniz mümkün 
değildi. Konya Taşkent’te yüzlerce yıldır 
hayvancılık yapan çobanlar, yerel yöne-
ticilerin imar kanununu gerekçe göstere-
rek keçilerini ilçe merkezine sokmama 
dayatmasıyla karşı karşıya kalabiliyor-
lardı. Çünkü artık köyler, beldeler birer 
mahalleydi ve örneğin Çankaya’daki 
bir mahalle neyse, Ayaş’ın bir köyü de 
çıkarılan yasa ile kâğıt üzerinde öyle gö-
rülüyordu. Büyükşehir yasasının yarattığı 
açmazlar iktidar mensuplarının gittiği 
her yerde ayağına dolandı. Bu kapsama 
sokulan 30 ilin kırsalında yaşayan halk 
bıkıp usanmadan bu yasanın yarattığı 
sorunları anlatıp durdu.

KIRSAL MAHALLE’ DÜZENLEMESİ 
Nihayetinde bu düzenlemeden çark eden 
iktidar Ekim 2020’de çıkarılan bir torba 
yasaya “kırsal mahalle ve yerleşik alan 
düzenlemesi” ekleyerek yeni bir adım 
attı. Ardından ise Nisan 2021’de bu 
kanuna dayanılarak çıkarılan yönetme-
likle mahalleye dönen köylerin “kırsal 
mahalle” statüsüne geçirilmesinin önü 
açıldı. Ancak büyükşehirlerin çatısı altın-
da birçok vergi ve uygulamanın altında 

ezilen bu yerleşimlerin bir gecede ve tek 
bir düzenleme ile ‘zorunlu’ olarak köy-
den mahalleye dönüşürken, yapılan yeni 
düzenleme mahalleden köye dönüşmeyi 
bir tercih haline getirdi. Büyükşehirlere 
bağlı olan ve ancak bu düzenlemeden 
haberdar olabilen mahalleler, eğer başvu-
rurlarsa ve gerekli koşulları taşıyorlarsa 
“kırsal mahalle” statüsüne dönüşebile-
cekti.

TÜRKİYE’DE BELÇİKA BÜYÜKLÜĞÜNDE 
TARIM ARAZİSİ TERK EDİLDİ
Tarımsal üretim küçük üreticiler ve aile 
çiftçiliği modelinden giderek uzaklaşır-
ken, özellikle büyük kentlere yakın olan 
kırsal yerleşimlerde tarım arazileri birer 
birer betonlaşmaya başladı. Türkiye’de 
2010’lu yılların ortalarına gelindiğinde 
toprağa küsen üreticilerin terk ettiği eki-
lebilir tarım arazisi miktarı Belçika’nın 
yüzölçümü (3 milyon ha.) kadardı. Tür-
kiye birçok üründe kendi kendine yeten 
ülke olmaktan çıkıp ithalatçı konumuna 
düşerken özellikle pandemi sürecinin ar-
dından gıdanın ne denli stratejik bir ürün 
olduğu daha iyi kavrandı. Bu yüzden 
iktidar ağır üretim maliyetleri ve kırsalın 
boşalması yüzünden üreticinin terk 
ettiği ekilmeyen arazilerin ekilmesi için 
yeni düzenlemeler yaparken, bir yandan 
da hayvancılık için günü kurtarmaya 
yönelik destekler açıklıyor. Ancak tüm 
bu çabalar kırsalın yeniden canlanmasına 
yeterli değil. Çünkü iş öyle bir noktaya 
geldi ki üretmek artık tüketmekten daha 
pahalı bir hale geldi, getirildi.

HEP ÜRETİM AYAKTA TUTTU
Eğitimden sağlığa, altyapıdan planlı 
yapılaşmaya birçok sorunun çözülmesi 
koşuluyla kırsal nüfusu yerinde tut-
manın, ülke için oldukça stratejik bir 
konu olan beslenme bağımsızlığını da 
beraberinde getireceği ortada. Geçmişte 
bunun onlarca örneği var. Batı Roma’nın 
çöküşünün ardından Doğu Roma’nın 
(Bizans) yaklaşık bin yıl daha ayakta ka-
labilmesinin nedeni, İpek Yolunu önemli 
ölçüde kontrol etmesi ve sırtını yasladığı 
üretim coğrafyasıydı. Aynı şekilde Batı 
Roma’nın kalbinde yola devam eden 
Venedik, Floransa ve Ceneviz gibi İtal-
yan şehir devletlerinin ticari ve kültürel 
canlılığını besleyen de önemli ölçüde 
Doğu’nun üretimiydi. İpekten yüne, 
safrandan buğdaya, pirinçten baharata, 
deriden dokumaya Doğu’nun malları 
Sanayi devrimine kadar Avrupa kentleri-
ni şenlendiriyordu.

SİYASETİN ARKA BAHÇESİ OLDU
Üretimden koparılan milyonların ucuz 
ve niteliksiz işgücü olarak kentlere 
doldurulmasının ardından gelen kuşak-
ların da tabela üniversitelerinin vasatlık 
tornasından geçirilerek diplomalı işsizler 
ordusuna katılması bugünün kentlerini 
milyonlarca genç işsizin barınmaya ve 
beslenmeye çalıştığı birer toplama kam-
pına dönüştürdü. Kırsaldaki üretici nüfus 
binlerce yıldır kentleri ayakta tutmuştu. 

Bugün kırsal nüfusun da kentin içinde 
eritilmesiyle ortaya çıkan sosyal doku, 
siyasetin kolayca yönlendirip oy dev-
şirebildiği yığınlar yarattı. Son 20 yılın 
siyasi literatürüne giren makarna-kömür, 
yardım-istihdam vaadi siyaseti, ülkeyi 
ve kentleri yönetenlerin elinde oyuncağa 
dönüşen milyonlar yarattı. Bu yüzden 
yerel seçimler ülkede giderek çok daha 
kıran kırana geçmeye başladı. Çünkü 
siyasetin rant aracı olan yerel yönetimler 
milyarlarca liralık bütçelerin döndüğü 
bir mecra haline geldi. İmar ve emlak 
rantının belirleyici olduğu yerel yönetim 
anlayışında kentler devasa birer şantiye 
alanına dönüşürken, ekmek, toprak ve 
suyun önemi bu toz duman arasında 
unutuldu gitti.

LÜKS DÜŞKÜNÜ BELEDİYE BAŞKANLARI
İstisna durumları saymazsak, pop 
yıldızlarına özgü lüks siyah otomobil-
lerin içinden korumalar eşliğinde inen 
belediye başkanlarının hüküm sürdüğü 
yerel yönetimleri ele geçirmek için artık 
kıran kırana bir yarış var. Son üç yılda 
kentlerde yaşamanın bedeli bugüne kadar 
görülmedik ölçüde ağırlaştı. Bilgisayar 
animasyonlarıyla oluşturulan çılgın 
projelerin havalarda uçuştuğu 2010’lu 
yılların yerel seçim atmosferi büyük 
ölçüde bitmiş değil. Bu nedenle önümüz-
deki yerel seçimlerde kentleri yönetecek 
kadroları seçecek olan halkın yaşamla 
yıkım arasındaki ince çizgiyi çok iyi oy-
laması gerekiyor. Kentleri “arsa” olarak 
gören ve büyük ölçüde imar rantından, 
beton ekonomisinden beslenerek örgüt-
lenen, günü kurtarmak için geleceği yok 
etmekten çekinmeye rantiyeci anlayışa 
mı teslim edeceğiz, yoksa bütün anlam-
larıyla yaşamı her şeyin üstünde tutan bir 
anlayışla mı yola devam edeceğiz.

KENTLERDE KAYBOLACAĞIZ
Önümüzdeki dönemde sağlıklı, temiz 
ve ucuz gıda, içilebilir su, temiz hava, 
kolay ulaşım belirleyici olacak. Büyük 
kentlerin üzerinde giderek artan nüfusu, 
üretimin, eğitimin, sağlığın ve huzur-
lu yaşam koşullarının örgütleneceği, 
altyapısı geliştirilmiş kırsal alana taşımak 
zorundayız. Bunu yapamadığımız sürece 
dünyada nüfusu 1 milyonun üzerinde 
olan 30’dan fazla kente sahip nadir 
ülkelerden biri olarak bu kısır döngünün 
içinde kaybolup gideceğiz…
n YUSUF YAVUZ

KAOTİK TABLO 
AŞILABİLİR Mİ?
Kırsal nüfusun yüzde 6’lara kadar gerilediği Türkiye’de kentlerde yaşayan nüfus gıdadan barınmaya, 
ulaşımdan enerjiye birçok alanda giderek daha da zorlayıcı olan bir sürece girdi. Kırsalda yaşamı ve üre-
timi yeniden örgütleyip büyükşehir tuzağını aşamazsak, bugünkü kaotik tablo çok daha ağırlaşacak…

 

Yüzlerce yıldır sultanın kulu 
olarak yaşayan bir toplumda 
yeşeren Cumhuriyet 
fikrinin ve değerlerinin 
yaygınlaştırılması, 
‘Cumhuriyet’in öznesi olan 
cumhurun, yani halkın 
kendi coğrafyasını, tarihini, 
kültürünü öğrenirken 
dünyanın diğer kültürlerine 
de gözünü kapatmadan 

gelişebilmesi için 19 Şubat 
1932’de kuruldu. 

Önce Ankara ile birlikte 
14 ilde, ardından da ülke 
geneline yayılan Halkevleri, 
birçok aydın, siyasetçi ve 
sanatçı yetiştiren önemli bir 
kuruma dönüştü...

Demokrat Parti’nin iktidara 
geldiği 1950 seçimlerinin 
ardından, uzun sürerdir 
Halkevleri’nin toplumda 
yarattığı etkiden rahatsız 
olan zihniyet hazırlıklara 
başladı. 8 Ağustos 1951’de 
kabul edilen ve 11 Ağustos 
1951 tarihinde Resmi 
Gazete’de yayınlanarak 
yürürlüğe giren 5830 
sayılı kanun ile Türkiye 

genelindeki bütün 
Halkevlerinin kapısına kilit 
vuruldu. 

Birçok ildeki Halkevi binaları 
kütüphane, halk eğitim 

merkezi ve belediye binası 
gibi amaçlarla kullanılmayı 
sürdürürken bazıları ise 
yıkılarak yerine apartmanlar 
dikildi...

Cumhuriyet Türkiye’sinin 
özgün bir projesi olan 
ve başarıyla uygulanan 
Halkevleri, 18 yıl gibi kısa 
bir süre içinde bugün bile 
toplumdaki etkisini sürdüren 
izler bıraktı... 

Bugün seçim meydanlarında 
kıraathane ve bedava kek 
vaadinde bulunan siyasiler, 
Türkiye’nin 
‘Halkevleri’nden, 
‘Millet 
Kıraathaneleri’ne 
doğru irtifa 
kaybetmesinin 
de yegane 
sorumlularıdır... 

Cumhuriyet’in 
daha 100. 

yılı bile dolmadan, Köy 
Enstitüleri, Halkevleri, Dil 
ve Tarih-Coğrafya Fakültesi, 
TDK, TTK gibi  birçok 
kazanımın ya yok edilmesi 
ya da budanarak içinin 
boşaltılmasıyla sorgulamanın 
cezalandırıldığı, biat’ın 
ödüllendirildiği bu günlere 
gelindi...

YUSUF YAVUZ

Türkiye 
‘Halkevleri’nden 

‘Millet 
Kıraathaneleri’ne 

nasıl geriledi...
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w ONARIM İŞİ YAPTIRILACAKTIR
Antalya İli Kepez İlçesi Gaziler İlkokulu Onarım İşi yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler 
aşağıda yer almaktadır:
İKN     : 2024/778870
1-İdarenin
a) Adı     : ANTALYA İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ-   
    MİLLİ EĞİTİM BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi    : SOGUKSU MAH. HAMIDIYE CAD 59 07100   
    ANTALYA MURATPAŞA/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası  : 2422386000 - 2422386111
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası  
    : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı     :Antalya İli Kepez İlçesi Gaziler İlkokulu Onarım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı  : 1 Adet Okul Onarımı İçin Üst Yapı İnşaat Elektrik ve  
    Makina Tesisat İşleri Yaptırılacaktır
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : ANTALYA İLİ KEPEZ İLÇESİ
ç) Süresi/teslim tarihi   : Yer tesliminden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi   : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün 
     içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 25.06.2024 - 14:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  : Antalya İl Milli   
    Eğitim Müdürlüğü C BLOK
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı 
alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/
ticaret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya 
da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve 
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu 
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif 
edilen bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere 
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayıla-
cak mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
19/06/2018 tarih ve 30453 sayılı Resmi Gazetede yayınlanan yapım işlerinde benzer iş 
grupları tebliğinin (B)ÜST YAPI (BİNA) işlerindeki III.GRUP bina  işleri benzer iş olarak 
kabul edilecektir.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İnşaat Mühendisliği
Mimarlık
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye tek-
lif verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indir-
meleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale 
sonucu üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imza-
lanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedi-
lecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02045852

Antalyaspor’un 
başına geçen Alex 
de Souza’ya takım-
dan şoke edecek bir 

haber geldi. Vatandaşı Helton 
Leite, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımla Antalyaspor 
ile devam etmeyeceğini duyur-
du. Geçtiğimiz sezonun devre 
arasında Portekiz’in Benfica ta-
kımından Antalyaspor’a katılan 
Helton Leite’den Akdeniz ekibi-
ni üzecek bir açıklama geldi.

SOSYAL MEDYADAN DUYURDU 
Kariyerine Antalyaspor’da 

devam etmeyeceğini açıkla-
yan Helton Leite, “Bu for-
mayı giydiğim her dakikadan 
ve geçirdiğimiz sezonlardan 
gerçekten gurur duyuyorum. 
Antalya’da bulduğum büyük 
futbol ailesinin taraftarlarım, ta-
kım arkadaşlarım, çalışanlarım 
ve yönetmenlerim desteğiyle 
hayatımın en mutlu anlarından 
birini yaşadım. 
Seni sonsuza kadar kalbimde 
saklayacağım, ve şimdi ayrılı-

yorum, mütevazi ve şükranla, 
en iyi dileklerimle hoşça kal 
diyorum. Tanrı bu büyük kulübü 
kutsasın ve her geçen gün daha 
çok başarı versin” ifadelerini 
kullandı.

ALEX DE SOUZA İSTİYORDU
Antalyaspor’da güçlü bir kadro 
kurmak isteyen Alex de Souza, 
Helton Leite’nin takımda kal-
masını istiyordu. 
n MURAT ŞENTÜRK 

ALEX’İ ÜZEN VEDA 
Antalyaspor’da güçlü bir kadro kurmak isteyen Alex de Souza, Helton Le-
ite’nin takımda kalmasını istiyordu. Ancak Helton Leite, sosyal medya he-
sabından yaptığı paylaşımla Antalyaspor ile devam etmeyeceğini duyurdu.

CORENDON Alanyaspor’da 30 
Mayıs’ta yapılması planlanan ve 
çoğunluk sağlanamadığı için erte-
lenen Olağan Seçimli Genel Kurul 
Toplantısı bugün yapıldı. Alanya 
Ticaret ve Sanayi Odası (ALTSO) 
Konferans Salonu’nda gerçekleşen 
genel kurul çoğunluk aranmaksızın 
Divan Kurulu Başkanı seçimiyle 
başladı. Ardından saygı duruşunda 
bulunulması ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla gündem maddelerine 
geçildi. 

 ALANYASPOR HİZMET YERİDİR”
Toplantıda açılış konuşması ger-
çekleştiren Kulüp Başkanı Hasan 
Çavuşoğlu, Alanyaspor’un yönetim 
tarzına yönelik eleştirilere yanıt 
verdi. Başkan Çavuşoğlu, 13 yıldır 
aynı istikrarla kulüp yönettikle-
rini belirterek, “Alanyaspor’un 
gelir kaynakları 10 milyon TL. 10 
milyon TL’ye Süper Lig’de ne iş 
yaparız? Bir tane yerli topçu alabi-
liriz. Süper Lig’de bu işler parayla 
dönüyor. 8 yılı bitirdik, 10 milyon 
TL sabit gelir kaynakları var bu 
kulübün. Bugüne kadar bu takımı 
Süper Lig’de nasıl tuttuğumuzu al-

gılayamadılar. Kongre diyorlar, ben 
her sene kongre kararı alıyorum. 
Buyurun gelin, yüreğiniz yetiyorsa 
yönetim oluşturun devredelim. 
Benimle 13 yıldır yol yürüyen 
kadroda, yönetimde olan olmayan 
bütün arkadaşlarıma çok teşekkür 
ediyorum. Hepsi benim olduğum 
yerde yürüdüler. 13 yıldır Tür-
kiye’de aynı istikrarlı başkan ve 
yönetimi uyum içinde olan yoktur. 
Biz arkadaşlarımızla beraber devam 
edeceğiz. Alanyaspor hizmet yeri-
dir. Geçmiş dönem Alanyaspor’da 

yöneticilik yapanlara teşekkür 
ediyorum. Oraya gelenin herkeste 
emeği var. Orası emek verme yeri. 
Önümüzdeki dönem için çalışma-
larımıza bugünden itibaren başla-
yacağız. 
İnşallah yine Fatih Tekke hocamızla 
devam edeceğiz. Ben, yönetime 
yeni katılan senle varız diyen 
arkadaşlarımıza da hepsine ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. Taraftarlara, 
Alanyaspor’a emek veren herkese 
teşekkür ediyorum” ifadelerini 
kullandı. 

OY BİRLİĞİYLE BAŞKAN SEÇİLDİ 
  Başkan Çavuşoğlu’nun açıklama-
sının ardından Alanyaspor Genel 
Koordinatörü Mevlüthan Çavuşoğlu 
faaliyet raporunu okudu. Ardından 
Alanyaspor kulübünün mevcut 
borcunun toplam 180 milyon 
876 bin 155 TL olduğu açıklan-
dı.   Genel kurulda tek aday olarak 
seçime giren Hasan Çavuşoğlu oy 
birliğiyle kulüpte tekrar başkanlığa 
seçildi. Genel kurulun toplantısının 
ardından Başkan Çavuşoğlu ve 
yeni yönetim kurulu toplu fotoğraf 
çektirdi. n İHA-AA

HASAN ÇAVUŞOĞLU  
İLE DEVAM DEDİLER 
Alanyaspor'da Olağan Seçimli Genel Kurul Toplantısında Kulüp Başkanlığı'na tekrar Ha-
san Çavuşoğlu seçildi. Çavuşoğlu, “13 yıldır Türkiye'de aynı istikrarla başkan ve yönetimi 
uyum içinde olan yoktur. Biz arkadaşlarımızla beraber devam edeceğiz. Alanyaspor hiz-
met yeridir. Geçmiş dönem Alanyaspor'da yöneticilik yapanlara teşekkür ediyorum” dedi.

TÜRKİYE Yüzme Federasyonu 
tarafından düzenlenen Gelişim 
Grubu Yaz Şampiyonası ve Ulus-
lararası Açık Su Yüzme Şampi-
yonası Kadro Belirleme Yarışları 
6-7 Haziran 2024 tarihlerinde 
Marmaris’in Muğla ilçesinde 
bulunan İçmeler plajından baş-
langıç aldı. 
Şampiyonaya 11, 12 ve 13 yaş 
grubundan 17 sporcu ve 2 ant-
renör ile katılan Antalyaspor yüz-
me takımında 7 isim İçmeler’den 
ceplerinde milli takım vizeleri 
ile ayrıldı.İstanbul, Kocaeli, 
Kayseri, Denizli gibi ülkemizin 
çeşitli bölgelerinden 54 kulübün 
398 sporcusunun derece müca-
delesi verdiği organizasyonda 
antrenörler Turgay Demircioğlu 
ve Remzi Kaya Aksuoğlu göze-
timinde performans sergileyen 
Antalyaspor’un 2011, 2012 ve 

2013 doğum yılına sahip yüzü-
cülerinden 2011 doğumlu Lidya 
Erdoğan, İrem Çağman, Osman 
Ayaz Türker ve Deniz Pekşen; 
2012 doğumlu Taha Sade ve 
Çağatay Dinçer ve 2013 doğum-
lu Beren Ece belirlenen baraj 
derecelerini aşarak milli takıma 

isimlerini yazdırdılar.
Antalya temsilcisinin toplam 7 
yüzücüsünün ay yıldızlı bone-
lerle mücadele etme onurunu 
yaşayacağı Uluslararası Açık 
Su Yüzme Şampiyonası Kuzey 
Makedonya’da düzenlenecek. 
n ERTUĞRUL GÜN 

TARİHİ BAŞARI 
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Sıcak havada buna-
lanlar, geçtiğimiz 
Cumartesi günü  

Konyaaltı Sahili’nde yo-
ğunluk oluşturdu. Sahile 
gelenler denizde yüz-
dü, plajda güneşlendi. 
Bazı gençler, kayalıktan 
denize atladı.Öğleden 
sonra kentte hava sıcak-
lığı azaldı ve kısa süreli 

sağanak etkili oldu. 
15 DAKİKADA DOLU SAHİL 
BOŞALDI
Saat 14.00 sıralarında 
başlayan şiddetli yağış 
ve rüzgara Konyaaltı 
Sahili’nde yakalanan 
vatandaşlar, malzeme-
lerini toplayarak sahili 
terk etti. Vatandaşlardan 

bazıları plaj şemsiyele-
riyle kendilerini korur-
ken, bazıları ise kıyafet 
ve havlularıyla yağmur-
dan korunmaya çalıştı. 
Yağmura aldırış etmeyen 
bazı vatandaşlar ise Ak-
deniz’in serin sularında 
yüzmenin tadını çıkar-
maya devam etti. Sıcak 
havadan dolayı dolu olan 

Konyaaltı Sahili 15 daki-
ka içerisinde boşaldı.
Meteoroloji yetkilileri, 
Antalya merkezde bugün 
en yüksek hava sıcaklığı 
olarak 37,5 derecenin 
görüldüğünü, rüzgarın 
güneye dönmesiyle 
sıcaklığın düştüğünü 
belirtti.Hava sıcaklığının 
27 dereceye düşmesiy-
le yağışın başladığını 
aktaran yetkililer, en son 
sıcaklığı 26,4 derece ola-
rak ölçtüklerini bildirdi. 
YAĞMURDA YÜZMEK 
ZEVKLİ
Yağmura rağmen de-
nizde yüzmeye devam 
eden Nihat Özyalçın, 
“Antalya’da hava şartları 
anlık değişiyor. Yağmur-
lu havada yüzmek daha 
rahat çünkü sıcaktan 
dolayı yanmıyoruz. Dün 
45 dereceleri gördük ve 
çok sıcaktı. Yağmurla 
beraber sıcaktan sonra 
insanın harareti sönüyor. 
Yağmurlu havada yüz-
mek daha zevkli” dedi. 
n DHA-AA

11 DERECE 
AZALDI

Antalya’da, hava sıcaklığı sağanaktan sonra 11 derece azaldı. Hava 
sıcaklığının 27 dereceye düşmesiyle yağışın başladığını aktaran 
yetkililer, en son sıcaklığı 26,4 derece olarak ölçtüklerini bildirdi

BIR internet sitesi aracılığıyla ilki 
2019 yılında yapılan ‘Dalsın Kızlar’ 
projesinin ikincisi dünyaca ünlü 
Side Turizm Merkezi’nde Kültür 
ve Turizm Bakanlığı, Manavgat 
Belediyesi ile çeşitli sponsor kuru-
luşların katkılarıyla gerçekleştirildi. 
Projeye, daha önce hayatlarında 
su altına dalış yapmayan, Türki-
ye’nin çeşitli illerinden gelen, farklı 
yaş gruplarında 98 kadın katıldı.
Side Limanı’ndan tekneyle açılan 

kadınlara, proje yürütücüsü Gaye 
Dülger tarafından yapacakları ay-
rıntılı şekilde anlatıldı. Adayların su 
altında nasıl davranmaları gerekti-
ğini söyleyen Dülger, eğitimcilerin 
çok profesyonel olduğunu belirte-
rek, talimatlara mutlaka uyulması 
gerektiğini vurguladı. Bilgilendir-
menin ardından 8’li, 10’lu gruplar 
halinde eğitmenler tarafından dalış 
malzemeleri takılan kadınlar ilk kez 
su altına dalış yaptı. Dalış sırasında 

Side Su Altı 
Müzesi’ni de 
ziyaret eden 
adaylar heyecanlı anlar yaşadı.
KADIN DALGIÇ SAYISINI ARTIRMAK
Projenin ilkinin 2019 yılında 
Marmaris’te gerçekleştirildiğini 
söyleyen profesyonel dalgıç eğitme-
ni, dalsinkizlar.com internet sitesi 
yöneticisi ve proje yürütücüsü Gaye 
Dülger, “”Amacımız ülkemizde 
kadın dalgıç sayısını artırmak ve 
denizlerdeki kirliliğe dikkati çek-
mek. Projenin duyurusunu internet 
sitemizden yaptığımızda çok büyük 
bir rağbet gördük. Şu an burada 98 
kadın var. Bunların iki katı kadar 
kadın da katılmak istemelerine 
rağmen gerek iş yerlerinden izin 
alamadıkları gerekse bu hafta sonu 
yapılan üniversite sınavı nedeniyle 
katılamadı” diye konuştu.
ÖNCE ÇOK KORKTUM 
Projeye Adıyaman’dan katılan 
depremzede Gülistan Pulat, depre-
min ardından yaşadıkları travmayı 
atlatabilmeleri açısından bu etkinli-
ğin çok yararlı olduğunu söyledi. Is-
partalı Sıla Şeneldi ie”Çok korktum. 

Girdim ama korktuğum için fazla 
kalamadım. Şimdi biraz dinlenip 
yeniden dalacağım” diye konuştu. 
Eğitimde başarılı olan kadınlara 
Side’de düzenlenen törenle belgeleri 
verildi. n DHA

98 KADINA DALIŞ  
EĞİTİMİ VERİLDİ
Manavgat ilçesinde ‘Dalsın Kızlar’ projesi kapsamında daha 
önce hiç dalış yapmamış çeşitli yaş gruplarında 98 kadın dalış 
eğitimi alarak, ilk kez su altına dalış yaptı. Dalış sırasında Side 
Su Altı Müzesi’ni de ziyaret eden adaylar heyecanlı anlar yaşadı.

DENIZ, kum ve güneşi ile her yıl 
milyonlarca turist ağırlayan Antal-
ya’da denizin dibinden çıkan çöpler 
tepki çekmeye devam ediyor. Antalya 
DreamDiving Dalış Merkezi üyesi bir 
grup dalgıç, 5-6 Haziran Dünya Çevre 
Günü’ndeAntalya’nın tek koyu olan 
konserve koyunda bir dalış gerçekleş-
tirdi. Yaklaşık 1 saat su altında kalan 
dalgıçlar, çöpleri tek tek toplayarak tek 
dalışta su üzerine 9 çuval çöple çıktı. 
Dalışın ardından bir açıklama yapan 
dalgıçlar, “Sürekli ziyaret ettiğimiz 
ve özellikle ziyaret etmeyen kişilerin 
“Göz görmeyince yok sayılan” karada 
yaşayan biz insanların zarar verdiği bir 
gerçekliği gözlerinizin önüne sermek 
istedik. Bu koy, Antalya’nın tek ko-
yudur. Bir dalışta 9 çuval çöp topla-
yabildik. Antalya DreamDiving Dalış 
Merkezi olarak, kendi imkanlarımızla 

elimizden 
geldiği kadar 
yer yüzünde 
yaşayanların 
bıraktığı kötü 
izleri silmeye 
çalıştık. Sualtı 
dünyasının 
sizden bir rica-
sı var; lütfen, 
çöplerinizle 
mavi dünyayı 
kirletmeyin” 
ifadelerine yer 
verdiler.  
n ERTUĞ-
RUL GÜN 

9 ÇUVAL  
ÇÖP ÇIKTI

KEPEZ Belediyesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü, bu anlayışla hem yeni yeşil 
alanlar inşa ediyor, hem de mevcut park-
ların bakım ve onarımını gerçekleştiriyor.
Yoğun bir nüfusun bulunduğu Dokuma 
semtinde yer alan Yeşiltepe Mahallesi’nin 
en büyük yeşil alanı olan İsmet İnönü 
Parkı’nda yenileme çalışması başlatıldı. 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü, marangoz, 
boyacı, demirci, inşaatçı ve ağaç dikimi 
ekibinden oluşan 15 personelle 3 bin 500 
metrekare büyüklüğündeki mahalle parkını 
bakıma aldı. Kepez Belediye Başkan Vekili 
Prof. Dr. Refik Emre Altekin, bakım onarım 
çalışmasıyla parkın görünümünü,  İsmet 
İnönü’nün ismine yaraşır hale getirdikleri-
ni belirtti. Altekin, “Planlama çerçevesinde 
parklarımızın bakım ve onarımını yapıyo-
ruz. Yine Başkanımız Mesut Kocagöz’ün 
yeşil alan vizyonu doğrultusunda Ke-
pez’imizin dört bir yanında yeşillendirme 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.  Kent 
sakinlerimizin nefes alabileceği, sosyal 
aktivitelerini yapabileceği ve aynı zamanda 
şehre yaşam kalitesi kazandıracak yeşil 
alan projelerini şehre kazandıracağız.” 
açıklamasını yaptı. n DHA 
  

İsmet İnönü 
Parkı yenilendi




